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RG.0002.25.2017 

 

Protokół  Nr XXV/2017 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 28 czerwca 2017 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 907, a zakończyła o 

godz. 1048. 

 

Ad.I. Godz. 907 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w 

sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (brak radnego Dariusza Smolarka). 

Listy obecności radnych oraz pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 909 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił proponowany porządek 

obrad sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz zaproponował, aby projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie nieruchomości rolnych stanowiące własność Gminy 

Radomyśl nad Sanem rozdzielić poprzez rozpatrzenie dwóch projektów uchwał 

oddzielnie dla nieruchomości położonej w Antoniowie i oddzielnie dla działki 

położonej w Dąbrowie Rzeczyckiej. Wójt nadmienił, że prawnie jest możliwe aby dwie 

nieruchomości wydzierżawić w jednym projekcie, ale zgodnie z sugestią Komisji 

Rolnictwa zostały przygotowane dwa projekty uchwał. 

Byłyby to dwa pierwsze punkty w pkt. VI. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszoną propozycję zmiany. 

W głosowaniu propozycję przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował jeszcze wniesienie nowego punktu jako 

VI o treści: - Sprawozdanie z pracy Komisji Stałej. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie tę propozycję. 

W głosowaniu propozycję przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad po 

wprowadzonych zmianach. 

W głosowaniu porządek obrad został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dnia 27.04.2017r. i 11.05.2017r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 



 2 

V. Sprawozdanie z pracy Komisji Stałej. 

VI. Informacja na temat funkcjonowania Gminnego Przedszkola Publicznego 

należącego do Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem. 

VII. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Radomyśl 

nad Sanem (Antoniów), 

2) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Radomyśl 

nad Sanem (Dąbrowa Rzeczycka), 

    3)  zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. m. Antoniów), 

    4)  zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

gminy (dot. m. Chwałowice), 

                 5) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

gminy (dot. m. Wola Rzeczycka), 

                 6) zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. m. Wola 

Rzeczycka), 

                 7) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

gminy (dot. m. Rzeczyca Długa), 

      8) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

gminy (dot. m. Rzeczyca Długa), 

      9) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad 

Sanem, 

                 10) zmian w uchwale budżetowej na 2017r. 

VIII. Przyjęcie przez Radę Gminy planu godzin funkcjonowania oświetlenia 

ulicznego. 

IX. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

X. Zakończenie XXV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 914                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokoły  z sesji 

Rady Gminy z dnia 27.04.2017r. i 11.05.2017r. znajdowały się zwyczajowo do wglądu 

w biurze obsługi Rady Gminy oraz zostały przesłane na adresy meilowe radnym, 

którzy wyrazili na to wolę. Protokoły są  również dostępne na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokoły  bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokoły sesji Rady Gminy 27.04.2017r. i 11.05.2017r. zostały przyjęte bez 

odczytywania w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 915 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 

na sesji w dniu 27.04.17r. oraz wniosków Komisji Rewizyjnej z dnia 23.05.17r. 
 

Realizacja wniosku zgłoszonego na XXIII sesji Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem  odbytej w dniu 27.04.2017 r.  
 

http://www.radomysl.pl/
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Wniosek radnych: Jacka Pamuły i Rafała Bartochowskiego: 

1.„ Zwracamy się z prośbą o dokonanie gruntownej renowacji drogi gminnej Rzeczyca 

Okrągła – Kępa Rzeczycka. 

Prośbę swą uzasadniamy tym, że niektóre odcinki tej drogi wykonane zostały przeszło 

20 lat temu i stan ich nawierzchni wymaga już gruntownej odnowy, nie wystarczają 

już remonty cząstkowe.” 

Odpowiedź: 

Remont drogi planowany jest w bieżącym roku. 

 

Realizacja wniosków Komisji Rewizyjnej z dnia z dnia 23.05.2017r. 

 

1). Wyremontować drogę do Stacji Uzdatniania Wody w Radomyślu nad Sanem. 

Odpowiedź: 

Zgodnie z przyjętymi zasadami remonty dróg wewnętrznych wykonywane są 

kruszywem drogowym w ramach środków funduszu sołeckiego. 

 

2). Połączenie sieci wodociągowej z SUW w Radomyślu z SUW  w Chwałowicach w 

celu zapewnienia dostawy wody dla mieszkańców w przypadku awarii jednej ze stacji. 

Odpowiedź: 

Brak środków w budżecie gminy. Gmina rozważa realizację robót związanych z 

połączeniem sieci. 

 

3). Zainstalować w SUW w Radomyślu system automatycznego włączania agregatu 

prądotwórczego celem zapewnienia dostawy energii elektrycznej. 

Odpowiedź: 

Wystąpiono do firmy REIN o opracowanie kosztorysu wykonania instalacji systemu 

automatycznego włączania agregatu prądotwórczego 

 

4). Usprawnić zabezpieczenie dostawy wody konfekcjonowanej do celów 

spożywczych dla mieszkańców zgodnie z obowiązującymi przepisami sanitarnymi. 

Odpowiedź: 

W przedmiotowej sprawie zostało wydane zarządzenie Wójta Gminy. Zgodnie z 

zarządzeniem woda konfekcjonowana będzie dostarczana przy wykorzystaniu 

samochodu Renalut Master oraz 3 samochodów strażackich. 

 

Będąc przy głosie Wójt Gminy poinformował o dożynkach gminnych, które odbędą 

się w Woli Rzeczyckiej na stadionie w dniu 20 sierpnia. 

 

Ad. V. Godz. 926 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bolesław Puka odczytał protokół z posiedzenia 

komisji, które odbyło się w dniu 23 maja 2017 roku.  Tematem posiedzenia była 
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Kontrola funkcjonowania Stacji Uzdatniania Wody i oczyszczalni ścieków w 

Radomyślu nad Sanem.  

Meritum posiedzenia zostało przytoczone poniżej:  

„Na wstępie Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater 

poinformował, że stacja zaopatruje  w wodę połowę gminy od Radomyśla do 

Musikowia oraz na podstawie porozumienia międzygminnego miejscowość 

Goliszowiec. Łącznie jest 2056 odbiorców, których systematycznie przybywa. 

Maksymalna wydajność stacji to około 1000 m3 wody na dobę.  

Na pytanie odnośnie jakości wody i interwencji mieszkańców na zły jej stan P. 

Pater odpowiedział, że przyczyną tego jest gwałtowny skok ciśnienia w sieci oraz 

przerwy w dostawie prądu, w związku z tym, że agregat prądotwórczy nie włącza się 

automatycznie. P. Pater nadmienił, że na stacji jest monitoring, ale nie ma stałej obsady 

pracowniczej. 

Odnośnie zapytania o liczbę badań jakości wody P. Pater odpowiedział, że 

Sanepid pobiera próbki 4 razy w roku, ponadto we własnym zakresie woda badana jest 

także 4 razy. Jeżeli jakość jest nie właściwa woda jest badana jeszcze więcej razy.  

Komisja dokonała sprawdzenia protokołów wyników badań jakości wody, które 

mieściły się w normie.   

W kwestii zasobów wody P. Pater odpowiedział, że  są one wystarczające. Woda 

pobierana jest ze studni na głębokości 24 m, ale trzeba użyć bardzo dużo środków 

chemicznych, aby wodę uzdatnić, ze względu na dużą ilość związków żelaza i 

manganu. Porównywalnie, na stacji w Chwałowicach jakość wydobywanej wody jest 

dużo lepsza. Mankamentem jest brak połączenia obydwu sieci, ponieważ w przypadku 

awarii jednej ze stacji,  dostawa wody zapewniona byłaby z drugiej. Nadmienił, że jest 

możliwość połączenia sieci.  

Odnośnie zaległości za wodę i ścieki pracownik referatu gospodarki komunalnej 

Teresa Zielińska poinformowała, że wynoszą one 39 800 zł., głównie są to zaległe 

opłaty za odbiór odpadów komunalnych. 

P. Pater nadmienił, że do produkcji wody nie dopłaca się. Koszty pokrywają się 

z wpływami. Jeżeli jest jakaś dopłata to jest to niewielka kwota.  

W odpowiedzi na pytanie o ilość budowanych przyłączy P.Pater wyjaśnił, że 

rocznie budowanych jest 30-40 przyłączy  na terenie całej gminy. 

Jeszcze w kwestii zanieczyszczonej wody P. Pater powiedział, że jeżeli stacja 

dostaje sygnał o złej jakości wody to kierowany jest tam pracownik w celu wypłukania 

końcówek sieci. Dodał, że konieczny jest system automatycznego włączania agregatu 

prądotwórczego, w przypadku braku energii, aby zapobiec przerw w dostawie wody. 

Systematycznie hydranty są płukane, ponadto płukane na bieżąco są filtry na stacji. 

Odnośnie pytania dotyczącego chlorowania wody P. Pater powiadomił, że wodę  

chloruje się w przypadku awarii, zanieczyszczenia wody lub wymiany pewnych 

urządzeń na stacji. Wpuszczony do sieci chlor powoduje wytrącanie się osadu. Woda 

wydobywana ze studni ma bardzo dużo związków żelaza i manganu, które trudno jest 

usunąć środkami chemicznymi. 

Komisja wystąpiła z następującymi wnioskami: 

1). Wyremontować drogę do Stacji Uzdatniania Wody w Radomyślu nad Sanem. 
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2). Połączenie sieci wodociągowej z SUW w Radomyślu z SUW  w Chwałowicach w 

celu zapewnienia dostawy wody dla mieszkańców w przypadku awarii jednej ze stacji. 

 

3). Zainstalować w SUW w Radomyślu system automatycznego włączania agregatu 

prądotwórczego celem zapewnienia dostawy energii elektrycznej. 

 

4). Usprawnić zabezpieczenie dostawy wody konfekcjonowanej do celów 

spożywczych dla mieszkańców zgodnie z obowiązującymi przepisami sanitarnymi. 

 

Na zakończenie posiedzenia Komisja dokonała przeglądu urządzeń Stacji Uzdatniania 

Wody jak również oczyszczalni ścieków.” 

 

Radna Marzena Garbacz zwróciła uwagę, że zdarza się, iż woda dostarczana ze stacji 

w Radomyślu jest  w kiepskiej jakości głównie pod względem koloru. Odbiorcy płacą 

za wodę i domagają wody o dobrej jakości. Dlatego należałoby poczynić starania aby 

poprawić jej stan. 

Wójt Gminy poinformował, że wydane zostało zarządzenie nakazujące dokonywania 

płukania końcówek sieci i będzie to wykonywane. Będzie także opracowany 

harmonogram płukania sieci. 

 

Ad. VI. Godz. 941 

Informację na temat funkcjonowania Gminnego Przedszkola Publicznego należącego 

do Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem złożył Dyrektor ZS w Radomyślu Marek 

Pater. 

Dyrektor odczytał sprawozdanie z działalności Gminnego Przedszkola Publicznego w 

Radomyślu nad Sanem za rok szkolny 2016/2017. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wójt Gminy powiedział, że włączenie przedszkola do zespołu  przyniosło wiele 

pozytywnych zmian, mimo wyrażonej przez radę pedagogiczną przedszkola 

negatywnej opinii. Główną korzyścią było zwiększenie oddziałów przedszkola z 

dwóch do trzech, co pociągnęło za sobą wzrost liczby wychowanków. Zapewnienie  

dużej liczbie dzieci miejsc w przedszkolu nie byłoby możliwe bez włączenia go do 

zespołu, ponieważ placówka nie dysponowała dotychczas odpowiednią ilością sal. 

Wójt nadmienił, że odbył spotkanie z grupą rodziców dzieci, którzy wyrazili 

zadowolenie z funkcjonowania przedszkola. Ponadto stwierdzili, że budowa łazienki 

nie jest konieczna, a środki przeznaczone na jej budowę można przeznaczyć na 

dodatkowe wyposażenie. 

Dyrektor ZS Marek Pater potwierdził wypowiedź Wójta Gminy. Powiedział, że 

rodzice nie chcą budowy łazienki. Dodał, że dzieci z zerówki zostaną przeniesione do 

sali bezpośrednio przylegającej do łazienki. Dyrektor oznajmił, że panuje duże 

zrozumienie rodziców. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano obrady sesji. 
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Ad. VII/1/2. Godz. 1014 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Radomyśl nad Sanem (Antoniów) oraz projekt uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Radomyśl nad Sanem 

(Dąbrowa Rzeczycka) przedstawił jednocześnie Wójt Gminy. 

Wobec braku uwag do przedstawionych projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał je pod głosowanie. 

W wyniku głosowania projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Radomyśl nad Sanem (Antoniów) został przyjęty – 13 

głosów „za” (brak radnego Jacka Pamuły) – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/176/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W wyniku głosowania projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Radomyśl nad Sanem (Dąbrowa Rzeczycka) został 

przyjęty – 14 głosów „za” (dołączył radny Jacek Pamuła) – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/177/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/3. Godz. 1018 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

gminy (dot. m. Antoniów) przedłożyła inspektor ds. nieruchomości Magdalena 

Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono pytań i uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie przedstawionego projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/178/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/4. Godz. 1021 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. m. Chwałowice) przedstawiła 

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do projektu uchwały opiniując go pozytywnie. 

Ze względu na brak  uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/179/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VII/5. Godz. 1023 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. m. Wola Rzeczycka) przedstawiła 

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono pytań i uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie przedstawionego projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/180/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/6. Godz. 1025 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

gminy (dot. m. Wola Rzeczycka) przedłożyła inspektor ds. nieruchomości Magdalena 

Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono pytań i uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie przedstawionego projektu 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/181/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/7/8. Godz. 1027 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. m. Rzeczyca Długa) oraz projekt 

uchwały w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność gminy (dot. m. Rzeczyca Długa) przedstawiła jednocześnie inspektor ds. 

nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii  i podjętej uchwale w tej sprawie 

przez Zebranie Wiejskie. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie opiniując projekty wniosła, aby 

dokonać w nich zmiany. Zaproponowała, aby w §2 Środki finansowe uzyskane ze 

sprzedaży przeznaczyć na poprawę infrastruktury sołectwa Musików, a obecnie jest 

Rzeczyca Długa. 

Wójt Gminy zaproponował zmianę polegającą na uściśleniu  §1 poprzez dopisanie 

wyrażenia: „w miejscowości Musików.” 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod jednoczesne głosowanie powyższe 

propozycje. 

W glosowaniu propozycje przyjęto - 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Pozostałe Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawione projekty uchwał. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie przedstawionych projektów 

uchwał. 

W głosowaniu 1 projekt uchwały po zmianach przyjęto - 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/182/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu 2 projekt uchwały po zmianach przyjęto - 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/183/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/9. Godz. 1031 

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożonego projektu uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/184/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII/10. Godz. 1035 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2017 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/185/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII. Godz. 1039 

Wójt Gminy przedstawił plan godzin funkcjonowania oświetlenia ulicznego na terenie 

gminy. Powiedział, że trzeba się zastanowić czy dokonać w nim zmian. Harmonogram 

jest elastyczny i zawsze można wprowadzić zmiany, jeśli będzie taka potrzeba. Ale 

należy pamiętać, że np. wydłużenie czasu świecenia zwiększa koszty. Wójt 

przypomniał także, że systematycznie budowane jest oświetlenie uliczne i lamp 

ulicznych przybywa. 

Rada Gminy po przenalizowaniu planu godzin funkcjonowania oświetlenia ulicznego 

przyjęła go w głosowaniu  – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Plan godzin funkcjonowania oświetlenia ulicznego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. IX. Godz. 1047 

Interpelacji, zapytań i spraw bieżących nie było. 
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Podczas  sesji zgłoszono następujące pisemne wnioski: 

Wniosek radnego Jacka Pamuły: 

1). „Dokonać odnowy pomnika Adama Mickiewicza w m. Rzeczyca Okrągła wraz z 

zagospodarowaniem otoczenia. Ostatni remont w/w pomnika to lata 1994-5. Od tego 

czasu nastąpiły ubytki w postaci figuralnej, należy też oczyścić cokół pomnika  

(występują zacieki oraz porosty i mchy). Otoczenie pomnika wymaga uporządkowania 

(m.in. zaprojektowanie zasadzeń zieleni). Pod pomnikiem odbywają się obchody 

mickiewiczowskie, co przyczynia się do rozwoju kultury lokalnej jak i 

ogólnonarodowej.”  

 

Wniosek radnego Jerzego Gorczycy: 

2). „Proszę o uregulowanie koryta rzeki Łukawica w Rzeczycy Długiej na odcinku: nr 

działki 96 w kierunku Rzeczycy Okrągłej (około 900m). Koryto rzeki jest zwężone i 

obecnie tworzy rów odpływowy.” 

 

Wniosek radnego Bogdana Oszusta: 

3). „Zwrócić się do telekomunikacji o podwieszenie wyżej przewodów telefonicznych 

na odcinku od mostu na rz. Strachodzka w kierunku Czekaja Pniowskiego. Wniosek 

motywuję tym, że przewody na niektórych słupach są pozrzucane z haków, a w innych 

miejscach poobciągane zbyt nisko co utrudnia wjazd maszynami rolniczymi na działki 

rolne. Sprawę proszę potraktować jako pilną ze względu na zbliżające się żniwa.” 

 

Wniosek radnego Juliana Geneji: 

4). „Proszę o remont nawierzchni parkingu przy ośrodku zdrowia w Radomyślu nad 

Sanem.” 

 

Wnioski radnego Bolesława Puki: 

5). „Wystąpić do Wojewódzkiego Zarządu Dróg o oznakowanie przejścia dla pieszych 

na drodze wojewódzkiej w Żabnie na wysokości kapliczki. Brak takiego oznakowania 

stwarza potencjalne niebezpieczeństwo dla mieszkańców przechodzących przez drogę 

(nadmierna prędkość samochodów).” 

6). „Dlaczego zlikwidowano próg ograniczający prędkość na drodze gminnej w Żabnie 

na wysokości posesji P. Wianeckiej.” 

 

Ad. X. Godz.1048 

Na tym zakończono obrady XXV sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 


